
Referat fra ITI- Generalforsamling

d. 30.04.14 kl. 19.00 hos Ditter og Mads Næblerød

Dagsorden:

1. Valg af dirigent

2. Formandens beretning fra gymnastikken

3. Fremlæggelse af revideret regnskab

4. Indkomne forslag

5. Valg iflg lovenes § 8

6. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen

7. valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant

8. Valg af evt. udvalgsmedlemmer

9. Forslag til ændring af vedtægter

10.Meddelelser om medlemsbladet TI-ere

Formanden (Mads Næblerød) bød velkommen og konstaterede at 12 
medlemmer deltog i generalforsamlingen.

1. Søren Sørensen blev valgt til dirigent. 

Han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 
beslutningsdygtig.

2. Årets aktiviteter:

D. 18.06.13 deltog 21 medlemmer i 8 km gang og den efterfølende 
afslutning på     Café Mig og Chaplin.                                                         
D. 27.08.13 deltog 4 medlemmer i 20 km cykling og efterfølende 
afslutning på         Café Mig og Chaplin.                                                     
Den nye træner Yves er meget populær hos både dame- og herreholdet. 
Til juleafslutningen deltog 16 medlemmer.

Foreningen har dalende medlemstal  - alle opfordres til at forsøge at 
skaffe nye medlemmer.

Bestyrelsen har besluttet, at vi annoncerer i lokalbladene efter nye 
medlemmer til den nye sæson.

Bestyrelsen har i denne sæson arbejdet med revision af foreningens 
love, så de passer til virkeligheden. Lovene ligger nu digitalt.



Vi har fået samarbejde med Frederiksberg Idrætsunion.

Foreningen har 28 medlemmer:  15 herrer og 13 damer.

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt

3. Kasseren gennemgik regnskabet:

Der var faldende indtægter på ”Udbytte og kursgevinster”

Kontantbeholdning afskaffes.

Girokontoen nedlægges – fremover betales kontingent ved 
bankoverførsel eller kontant til kassereren.

Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.

4. Ingen indkomne forslag

5. På valg var næstformand og kasserer:                                                       
Søren Sørensen blev enstemmigt genvalgt som næstformand           
Jens Nielsen blev enstemmigt genvalgt som kasserer.

6. Maj-Britt Steffensen og Ole Emil Rasmussen blev enstemmigt valgt 
som suppleanter til bestyrelsen.

7. Som revisorer blev John Larsen genvalgt og Mogens Munch 
nyvalgt – begge blev enstemmigt valgt.

8. Foreningens eneste udvalg er Idrætsmærkeudvalget – i udvalget er 
foreningens Idrætsmærkedommere: Mads Næblerød, Søren 
Sørensen, Maj-Britt Steffensen, Benny Schmidt og Marianne Rise.

9. Forslag til nye love for foreningen var udsendt sammen med indkaldelse 
til generalforsamling.                                                                                   
Nye love blev enstemmigt vedtaget. 

10.Der er stor tilfredshed med foreningens blad, som udkommer 3 
gange årligt.               Vi opfordres til at komme med indlæg. Det er 
dejligt med de mange billeder.              Tak til Maj-Britt og Uffe.



11.Evt.:                                                                                                            
Yves har foreslået at vi laver en gruppe på Facebook, så beskeder, som 
f.eks. aflysninger nemt kan gives til alle. Det tages op på næste 
bestyrelsesmøde.                                   Det blev foreslået, at vi 
fusionerede med en anden gymnastikforening, som ligner vores – Søren 
Sørensen mente ikke, at nogen af de andre foreninger er interesserede.  
Svend  foreslog at bestyrelsen tog på en rejse sydpå og  brainstormede 
vedr.  forøgelse af medlemstallet.                                                               
Ole Emil Rasmussen gjorde opmærksom på, at Idrætsanlægget er 
ombygget, så der er mindre plads på græsset, hvor vi laver opvarmning. 
Carl Heinz ønskede en eller anden form for boldspil efter atletikken. 

Genneralforsamlingen sluttede kl. 21

D. 04.05.2014

Referent Marianne Rise


